隱私權聲明公告

歡迎您光臨本網站,我們非常重視您的個人資料保護。為了讓您安心使用本網站的各項服務與資訊,特此向您說明本網站的隱私權保護政策如下:

一、資料的蒐集

本網站在您使用服務(如註冊會員、訂閱電子報、填寫表單等)時,會視服務 性質請您提供必要的個人資料,並在該特定目的範圍內處理與利用。常見蒐集 資料類型包括:姓名、電子郵件、聯絡電話、IP 位址等。

二、資料的使用

所蒐集的個人資料僅用於提供您申請的服務或改善服務品質,不會將資料用於其他用途或提供給第三方,除非事先說明或依法配合司法機關調查。

三、資料的保護

本網站採用標準的資安措施(如防火牆、加密技術等)來保護您的個人資料不被未經授權的存取、竄改、洩漏或破壞。

四、Cookie 的使用

為提供更好的使用體驗,本網站可能會使用 Cookie 技術來記錄使用者偏好設定。您可自行在瀏覽器中調整接受 Cookie 的設定。

五、第三方連結

本網站可能包含其他網站或服務的連結,請注意這些第三方網站的隱私權政策與本網站無關,請自行參閱其規定。

六、隱私權政策的修改

本網站保留隨時修改本聲明的權利,修改後的條款將公佈於網站上,不另行個別通知。

Privacy Policy Statement

Welcome to our website. We highly value the protection of your personal data. To help you use the services and information on this website with peace of mind, we hereby explain our privacy protection policy as follows:

1. Collection of Data

When you use our services (such as registering as a member, subscribing to newsletters, or filling out forms), we may ask you to provide necessary personal information depending on the nature of the service. The data collected will be processed and used only within the scope of the specific purpose. Commonly collected data types include: name, email address, contact number, IP address, etc.

2. Use of Data

The collected personal data is used solely for providing the services you have requested or for improving service quality. The data will not be used for other purposes or shared with third parties, unless previously stated or required by law for judicial investigation.

3. Data Protection

We adopt standard cybersecurity measures (such as firewalls, encryption technologies, etc.) to protect your personal data from unauthorized access, alteration, disclosure, or destruction.

4. Use of Cookies

To provide a better user experience, this website may use cookies to record user preferences. You can adjust your browser settings to accept or reject cookies.

5. Third-Party Links

This website may contain links to other websites or services. Please note that the privacy policies of these third-party websites are not related to ours. You should refer to their policies separately.

6. Changes to the Privacy Policy

We reserve the right to modify this statement at any time. Any changes will be announced on the website without individual notification.